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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„A kormány számára a születend ő magyar gyermekek nem mások, mint „adófizet ő -
képződmények"?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Nemzetgazdasági Minisztériumban m űködő Családbarát Magyarországért Munkacsopor t
nemrég tette közzé az „Új baby boom, a középosztály gyermekvállalási forradalma” cím ű
vitaanyagot, amelynek az a stratégiai célja, hogy felszámolja a gyermekvállalást gátl ó
tényezőket és növelje a népszaporulatot Magyarországon . Bár a tervezetet a kormány még
nem tárgyalta, vagyis nem tükrözi a hivatalos álláspontját, mégis fontos már most beszélni
róla. Az Új Baby Boom Program els ősorban a gyermekvállalás ösztönzésére helyezi a
hangsúlyt, a nyugdíjrendszert is erre használná fel . A javaslat szerint döntést kell hozni a
pontrendszeres nyilvántartás bevezetésérő l, és plusz pontokkal jutalmazni a gyermekvállalást .
Leegyszerűsítve azt mondhatjuk, hogy a tervezett új nyugdíjrendszer alapja, hogy a nyugdíjér t
cserébe minél több jövőbeni adófizetőt kérnek. Aki ezt nem akarja, illetve nem tudj a
teljesíteni — ugyanis nem szabadna elfeledkezni azokról, akiknek nem lehet gyermekü k
(hiszen a biológiai okokból medd ők aránya 4-5%-ra tehet ő) —, az rosszabbul jár .

Ha nem kezdünk el azon gondolkodni, hogy miért is kellett Önöknek két év az ötletelésr e
(plusz az előző ciklus alatt állítólag már tudatosan készültek a kormányzásra), akkor akár
dicséretesnek is tarthatnánk a kormány elképzeléseit, amennyiben abból a szempontbó l
nézzük, hogy a középosztály gyermekvállalását kívánják ösztönözni . Azonban mondjuk ki : a



középosztály jelentős része – ahogyan Bogár László fogalmaz – „megállíthatatlannak látszó

módon süllyed abba a ma már negyven százalékot is kitev ő roncstársadalomba, amelynek

anyagi, fizikai, lelki, erkölcsi, szellemi állapota rohamosan pusztul” .

Ráadásul az Önök által bevezetett egykulcsos jövedelemadózás sem segíti el ő a gyermeket
vállaló anyák munkavállalását, valamint az új, gyermekbarát foglalkoztatási formá k
elterjedését sem. A családi pótlék pedig 2008 óta be van fagyasztva, reálértéke az elmúlt 2 2
évben harmadával csökkent .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ertjük mi, hogy Önöknek azon kell gondolkodniuk, hogy miként lehet majd pótolni a z
elköltött 3000 milliárdos magánnyugdíj-vagyont, de mindezt miért a magyar emberek
rovására kívánják megtenni ?

A kormány számára a születend ő magyar gyermekek nem mások, mint „adófizet ő -
képződmények”?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . június 18 .

Tisztelettel :

Sneider Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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